

**Referent:** Jeanette Wie

**Møterom/-sted:** Kanalveien 88, Bergen

**Dato**  
14.11.18

**Tid:** Kl  
18:00

**Møtedeltakere:** Svein Tennebekk, Tor Erling Hansen, Ørjan Hopland, Siw Tvedt og Jeanette Wie

Eventuelle forfall meldes sekretæren

Terje Natland, Øystein Utne, Marianne Sagstad

	<b>Ansvar / frist</b>
<b>Saksliste/Saker:</b>	
<b><u>Sak 38/18-Referat fra forrige styremøte</u></b> Godkjent	Jeanette
<b><u>Sak 39/18-Nye ledere til verv</u></b> Festivalleder- det trengs ny festivalleder for året 2019. Siw og Jeanette vil lage en oversikt over alt som inngår i festivalen og anbefalte ansvarsområder for å kjøre dette som et prosjekt. Leder hund/sau- forslag til at man kobber i et google docx dokument hvor alle har oversikt og kan oppdatere. Det foreslås totalt tre personer på prosjektet. Terrengansvarlig- ny terrengansvarlig blir Olaf Hafstad. Han vil overta vervet i nærmeste fremtid.	Svein
<b><u>Sak 40/ 18- Aktiviteter</u></b> Bergensdekket- hvor mye skal det gjøres ut av det ? Klubbmesterskap, hvem organiserer ? –Svein tar kontakt med foreslåtte kandidater til å kjøre prosjektet. Arrangeres siste helg i januar. Hund/sau- nytt utstyr må besørges. Ørjan tar ansvar for dette. Kurs- etterspørsel etter viderekommende kurs. Dette vil jobbes med for at vi kan komme opp med et kurs videre inn i jakt/prøver. Treningskort i Vareggaterrenget- 20 kort som gjelder fra 1.januar til 1.april. 15 kort selges som sesongkort og 5 kort som går på rundgang. Medlemsmøte med Morten Soltvedt 30.01.19	Alle
<b><u>Sak 41/18 – Julekort</u></b> Tor tar utsending av julekort Jeanette får laget kortene digitalt .Dette er gjennomført.	Svein

**Sak 42/18 - Eventuelt**

Styret ser at klubben muligens trenger en plass hvor dokumenter kan lagres  
Det vil bli sett mer på hvordan dette best kan løses.

Alle

**Sak 43/18 –Neste styremøte**

28.november kl.18.00

Alle

